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 افزایش ۲۰ ترابیتی ظرفیت شبکه ارتباطی 
با توان داخلی

عضو هیأت مدیره شرکت زیرساخت با اشاره به اقدامات مدنظر برای حمایت 
از بومی سازی تجهیزات شــبکه ارتباطی کشور گفت: برای نخستین بار 

افزایش۲۰ ترابیت ظرفیت شبکه با استفاده از توان داخلی انجام می شود.
امیر محمدزاده لاجوردی در مورد حمایت از تولید بومی تجهیزات حوزه امنیت و شبکه ارتباطی 
کشور و پاسخ به این سوال که آیا تجهیزات تولید داخل می تواند جایگزینی بر تجهیزات خارجی 
باشــد؟ توضیح داد.وی گفت: این موضوع به چند عامل بستگی دارد. نخست باید مشخص 
شــود که این تجهیزات قرار است در کدام بخش ها و در چه بازاری مورد استفاده قرار گیرند. 
در برخی مواقع لازم اســت که ما دانش فنی را خریداری کرده و آن را بومی ســازی کنیم.

نماینده وزیر ارتباطات در امور امنیت فنــاوری اطلاعات ادامه داد: در برخی محصولات نیز 
خودمان توانایی تولید را داریم. کما اینکه حتی در ارزیابی تجهیزات حوزه امنیت شاهد هستیم 
که سخت گیری بیشتری برای تجهیزات داخلی نسبت به نمونه خارجی می شود.عضو هیأت 
مدیره شرکت ارتباطات زیرساخت افزود: به عنوان نمونه در به کارگیری تجهیزات داخلی و بومی 
نیز شرکت ارتباطات زیرساخت اقدام مهمی انجام داد و مناقصه افزایش ظرفیت شبکه انتقال 
داخل )شامل تجهیزات، طراحی و مهندسی( را برای اولین بار در مقیاس بزرگ ۲۰ ترابیتی با 
کمک شرکت های داخلی اجرا کرد.دکتر لاجوردی با بیان اینکه ما به توان داخلی باور داریم و 
انشاالله موفق می شویم، گفت: ظرفیت شبکه انتقال داخل کشور هم اکنون ۳۰ ترابیت است که 
قرار است تا سال ۱۴۰۳ به ۱۲۰ ترابیت برسد. یعنی باید سالی ۲۰ ترابیت به این ظرفیت افزوده 
شود.وی تاکید کرد: برای اولین بار افزایش ۲۰ ترابیت ظرفیت شبکه انتقال ارتباطی را با استفاده 
از توان داخلی آغاز کرده ایم.عضو هیأت مدیره شرکت ارتباطات زیرساخت گفت: ما معتقدیم که 
اپراتورها هم باید به این سمت بروند و در تجهیزات ارتباطی از محصولات داخلی استفاده کنند.

 کاهش خروج ارز 
با تولید نمایشگرهای هوشمند خودرو

نمایشگر هوشــمند خودرو با قابلیت پشتیبانی از فرمت های مختلف چند 
رسانه ای توسط یک شرکت دانش بنیان در داخل کشور تولید شد.

ســیدعباس حسینی خالدی، عضو هیات مدیره این شرکت دانش بنیان با اشاره به این که 
نمایشگر هوشمند تولید شده از فرمت های مختلف رسانه، پشتیبانی می کند، گفت: نمایشگر 
هوشمند خودرو دارای یک دستگاه عیب یاب همراه خودرویی است و  ین دستگاه ایران ساخت، 

می تواند با پردازنده )ECU( خودرو در ارتباط باشد.
وی با بیان اینکه این مونیتور همچنین می تواند تمامی پارامترها و اطلاعات فنی خودرو را مانند 
دور موتور، ولتاژ باطری، زمان پاشش انژکتور، ولتاژ دریچه گاز، بار موتور و سایر موارد را بر روی 
نمایشگر خود نمایش دهد، اظهار کرد: با استفاده از این دستگاه علاوه بر قابلیت های پخش 
موسیقی، تمامی خطاهای ثبت شده در ECU را می توان مشاهده و نسبت به پاک کردن آنها 
اقدام کرد.به نقل از مرکز اطلاع رسانی معاونت علمی ریاست جمهوری، حسینی خالدی، نمایش 
دادن تمامی پارامترها و مصرف سوخت در دوحالت سکون و حرکت را از دیگر قابلیت های این 
محصول نام برد و ادامه داد: از سوی دیگر قابلیت هایی در این نمایشگر هوشمند ایجاد شده 
است که نیاز شهروندان را بیشتر مورد توجه قرار داده و بر روی خودروهایی همچون پراید نیز 
قابل نصب است تا دارندگان این خودرو نیز بتوانند از آن استفاده کنند.عضو هیات مدیره این 
شرکت، سیستم ناوبری را نیز از دیگر قابلیت های نمایشگر هوشمند خودروی تولیدشده ذکر کرد 
و یادآور شد: نمایشگر هوشمند خودروی تولید شده در داخل کشور تقریبا ۴۰ درصد ارزان تر از 
نمونه خارجی است و مانع خروج حجم قابل توجهی ارز از کشور شده است و علاوه بر این نیز 

تلاش می شود تا در آینده نزدیک صادرات این محصول نیز با موفقیت انجام شود.

یک سوم رایانه های محیط های کاری قابلیت نصب 
ویندوز ۱۱ را ندارند

بررسی های مؤسسه ریوربد نشــان می دهد بیش از یک سوم رایانه های 
شرکت امروزی به علت ضعف های سخت افزاری نمی توانند ویندوز جدید 

۱۱ را اجرا کنند.
به نقل از زد دی نت، در شرایطی که قرار است ویندوز ۱۱ جایگزین ویندوز ۱۰ شود تنها دو 
سوم رایانه های محیط های کاری در جهان قادر به نصب این سیستم عامل هستند، زیرا بقیه 

آنها فاقد حداقل الزامات سخت افزاری مایکروسافت برای نصب سیستم عامل مذکور هستند.
محققان این شرکت در گزارشی جدید تصریح کرده اند ۳۴ درصد از دستگاه هایی که در حال 
حاضر در محیط های حرفه ای مورد استفاده قرار می گیرند، به دلیل ضعف های سخت افزاری، 
قادر به اجرای ویندوز ۱۱ نیستند.در این گزارش آمده است: »در حالی که مزایای ویندوز ۱۱ 
واضح است، ولی چالش فعلی استفاده گسترده از سیستم عامل مذکور را دشوار خواهد کرد. 
۱۲ درصد از دستگاه های موجود در ادارات برای نصب ویندوز ۱۱ باید تعویض شوند و ۲۲ درصد 
از آنها را می توان برای برآورده کردن الزامات نصب این ویندوز ارتقا داد.برای نصب ویندوز ۱۱، 
یک رایانه شخصی به حداقل ۴ گیگابایت حافظه و ۶۴ گیگابایت فضای ذخیره سازی نیاز دارد، 
بوت امن UEFI باید فعال باشد، کارت گرافیک باید داری دایرکت ایکس ۱۲ یا جدیدتر بوده 

و با درایورWDDM ۲.۰  سازگار باشد.

تولید آیفون در شنزن چین متوقف شد
شرکت فاکسکان که تولیدکننده قراردادی محصولات اپل است، فعالیت 
پایگاه هایش در شنزن را به دنبال اعلام قرنطینه در این شهر چین متوقف 

کرد.
فاکسکان در شنزن دفتر مرکزی و در گوانلان یک پایگاه تولیدی مهم دارد. این شرکت تایوانی 
در بیانیه ای اعلام کرد فعالیت هایش در این دو پایگاه را معلق و تولیدش را برای کاهش تاثیر این 
اختلال، به مراکز دیگر منتقل کرده است. فاکسکان مدت تعلیق فعالیت این مرکز را مشخص 

نکرد.دولت چین خواستار توقف فعالیت های غیرضروری در شنزن تا ۲۰ مارس شده است.
در حالی که این تعطیلی ممکن است روی تولید بسیاری از دستگاه هایی که فاکسکان برای 
اپل و برندهای دیگر تولید می کند، تاثیر بگذارد اما تقاضا برای محصولات الکترونیکی معمولا در 

سه ماهه اول هر سال پس از اوج فصل تعطیلات، ضعیف می شود.

اخبار کوتاه 

وزیر ارتباطات گفت: ۲ درصد افزایش حق السهم 
دولت بهانه افزایش تعرفه نخواهد بود. اپراتورها 
بدون هماهنگی با ســازمان تنظیــم مقررات و 

ارتباطات رادیویی، حق افزایش تعرفه را ندارند.
به گزارش تسنیم، »عیسی زارع پور«، وزیر ارتباطات و فناوری 
اطلاعات، در حاشیه بازدید از نمایشگاه جانبی کنفرانس ظرفیت 
فیبرنوری در پژوهشگاه ارتباطات و فناوری اطلاعات درخصوص 
افزایش تعرفه های ارتباطی در پی افزایش ۲ درصدی حق السهم 
دولــت در اپراتورهای موبایل در بودجه ســال ۱۴۰۱ آماده و 
اعتراض اپراتورها که این موضوع منجر به افزایش هزینه های 
آنها می شود، اظهار داشت: هیچ کس به بهانه این دو درصد حق 

افزایش تعرفه را ندارد. 
ســازمان تنظیم مقررات و ارتباطات رادیویی تعرفه را اعلام 
می کند و متناســب با آن، حق افزایــش یا تغییر تعرفه دارند. 
تعرفه ها طبق روال معمول اصلاح می شــود و ما از شــورای 
نگهبان پیگیری می کنیم که این دو درصد هم حذف شود.کسی 
به بهانه ۲ درصد افزایش حق السهم دولت از اپراتورهای موبایل 

حق افزایش تعرفه ندارد.
وی افزود: ۲ درصد عددی نیســت که بخواهند به بهانه آن 
قیمت ها را افزایش دهند. سال گذشته که افزایش ۱۰ درصدی 

حق السهم دولت از اپراتورها به تصویب مجلس رسیده بود که 
البته مشمول اپراتورها نشد و ۲ درصد که بهانه گرانی نمی شود.

زارع پور ادامه داد: »ســازمان تنظیم مقررات تعرفه ها را اعلام 
می کند و طبق روال معمول، تعرفه ها اصلاح خواهد شــد نه 
براساس افزایش ۲ درصدی حق السهم. البته در حال پیگیری 
هســتیم که با نظر شــورای نگهبان همین ۲ درصد افزایش 

حق السهم دولت از اپراتورهای موبایل هم حذف شود.«
وزیر ارتباطات در راستای اینکه هدف وزارتخانه راه اندازی یک 
شبکه پرسرعت و باکیفیت در سراسر کشور است، افزود: »توسعه 
شبکه فیبر نوری تنها راه حل این موضوع است. ما باید فیبر نوری 
را تا در منازل و کسب وکارها برسانیم، که این حرکت کار بسیار 
سختی است اما خود را برای این کار آماده کردیم. تولیدکنندگان 
تجهیزات لازم برای این کار در نمایشگاه امروز حضور داشتند و 
گفتند که نیاز به حمایت است. بازارسازی برای این تولیدکنندگان 

بزرگ ترین حمایت از آنها است.«
زارع پور ادامه داد: برای اینکه تقاضا داشته باشیم، دولت یک 
بسته حمایتی  برای این عنوان پیش بینی کرده، دیروز دولت اولین 
قدم را در جلسه هیات دولت برداشته و مصوب کردیم که از سه 
درصد حق السهم دولت از اپراتورهای ثابت به نفع کسانی که 
پورت فیبر نوری راه اندازی کنند، اســتفاده کنیم. علاوه بر این 

یک بسته حمایتی دیگر  پیش بینی کردیم برای اینکه به سرعت 
بتوانیم پروژه FTTx را توسعه دهیم و وعده ۲۰ میلیون پورت 

فیبر نوری را عملی کنیم.
وی در خصوص بازدید از نمایشــگاه ظرفیت شــبکه ملی 
اطلاعات با محوریت توسعه زیر ساخت های FTTX اظهار 

داشت: نمایشگاه امروز نویدبخش این است که همه خود را آماده 
کرده تولیدکنندگان سرمایه گذاری کردند برای اینکه تجهیزات 
لازم از مودم تا دیگر تجهیزات در داخل تولید شود. بخشی هم 
هنوز نیاز به سرمایه گذاری دارد. اگر نهضت راه اندازی پورت فیبر 
نوری آغاز شود، همه شرکت هایی که در این نمایشگاه حضور 

داشتند و همه کسانی که در صنعت ICT فعالیت می کنند، 
همه تشویق خواهند شد که این حرکت با سرعت بیشتری اتفاق 
بیفتد. هر مشکلی در این زمینه وجود داشته باشد در هماهنگی 
با وزارتخانه های دولتی و در با تعامل با بخش خصوصی احصا 

می شود تا به هدف ۲۰ میلیون پوشش برسیم.
وی در خصوص تسهیلات حمایتی دولت برای دسترسی مردم 
به فیبر نوری بیان داشت: »مصوبه ای در دست بررسی داریم و 
یک بخش از این بسته حمایتی ناظربه این است که این حمایت 
را در اختیار خود شرکت های FCP یا اپراتورهای تلفن همراه 
قرار دهیم تا برای راه اندازی پورت فیبر نوری تلاش کنند. مصوبه 
دیروز هیات دولت هم همیــن بود که به ازای هر پورت فیبر 
FTTH که راه اندازی شود، حق السهم دولت برای هر پورت 
از آنها گرفته نمی شود. این برای فراهم کنندگان ارتباطات ثابت و 

همراه انگیزه است که به کار سرعت دهند.«
وزیــر ارتباطات و فناوری اطلاعات درباره هزینه  تمام شــده 
راه اندازی پورت های فیبر نوری در منازل عنوان کرد: هزینه مودم 
درکنار هزینه فیبرکشی داخل ساختمان و موارد دیگر، حدود سه 
میلیون تومان هزینه  دارد که یا خود اپراتور به شکل اقساطی 
با مردم حســاب خواهد کرد، یا ما یارانه ای به اپراتورها یا مردم 

می دهیم.

وزیر ارتباطات:

 اپراتورها بدون هماهنگی با رگولاتوری حق افزایش تعرفه ندارند

معــاون وزیر ارتباطــات و فناوری اطلاعــات از بازنگری 
تعرفه های این حوزه در سال آینده خبر داد و گفت: محدودیت 
قانونی تغییر تعرفه ها برای سال آینده برداشته شده و ما قصد 
داریم به نحو مناسبی اصلاح تعرفه ها را در این بخش انجام 

دهیم.
صادق عباسی شــاهکوه در کنفرانس ظرفیت شبکه ملی اطلاعات که 
با رویکرد توســعه شبکه اینترنت ثابت مبتنی بر فیبرنوری، صبح دیروز در 
پژوهشــگاه ارتباطات و فناوری اطلاعات برگزار شــد، با اشاره به مصوبه 
کمیسیون تنظیم مقررات ارتباطات برای هدف گذاری ایجاد و توسعه شبکه 

دسترسی فیبرنوری، گفت که این مصوبه در هفته جاری ابلاغ خواهد شد.
وی با اشاره به اهداف تامین دسترسی به ۲۰ میلیون پورت فیبرنوری تا پایان 
دولت، بیان کرد: مطابق این هدف گذاری، اپراتورها موظف هستند که حداکثر 
در شعاع ۵۰۰ متری کاربر، تجهیزات فیبر را نصب کرده و ظرف مدت ۳۰ روز 
از زمان تقاضای کاربر، نسبت به سرویس دهی اقدام کنند. حداقل سرعت در 
این سرویس باید ۳۰ مگابیت باشد و در پایان این برنامه ۳ ساله، ۱۰۰ درصد 
خانوار به این سرعت دسترسی داشته باشند. در همین حال هدف گذاری برای 
۷۰ درصد کاربران، سرعت بالای ۵۰ مگابیت است؛ برای ۵۰ درصد کاربران 
سرعت بالای ۱۰۰ مگابیت درنظر گرفته شده و در نهایت اینکه در پایان سال 
۱۴۰۱ بایــد ظرفیت واگذاری اینترنت مبتنی بر فیبرنوری، برای ۱۰ درصد 

کاربران با سرعت گیگابیت بر ثانیه فراهم شود.
رییس سازمان تنظیم مقررات و ارتباطات رادیویی با اشاره به بخش بندی 
انجام شده متناسب با مناطق جغرافیایی با چگالی جمعیت بالا و پایین و نیز 
زمان بندی متفاوت برای هر منطقه جغرافیایی، گفت: حمایت دولت در این 

پروژه به سمت مناطقی خواهد بود که درآمدزایی کمتری پیش بینی می شود 
و در هشت کلانشهر برنامه ای برای حمایت مالی از اپراتورها وجود نخواهد 

داشت.
عباســی نقش دولت در اجرای پروژه فیبرنوری منازل را رفع موانع عنوان 
کرد و گفت: این موانع هم اکنون شناســایی شده و با توانیر و شهرداری ها 
وارد مذاکره می شــویم، مطابق قانون برنامه ششم توسعه شهرداری ها باید 
امکاناتشان را در اختیار سایر بخش ها بگذارند و در برنامه بودجه سال ۱۴۰۱ 
نیز به رگولاتوری اجازه داده شده که برای استفاده از این امکانات تعرفه گذاری 
کند. در همین حال استفاده از فیبر هوایی شرکت توانیر نیز سرعت اجرای 
این پروژه را بالا می برد. ما مقررات گذاری کرده ایم که اگر اپراتوری شــبکه 
فیبرنوری را توســعه دهد و کاربر جذب کند، حق السهمی که باید به دولت 

پرداخت کند، کاهش یابد. یعنی دولت از حق السهم خود کوتاه می آید.
معــاون وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعــات ادامه داد: در مصوبه دیگری، 
کمیسیون تنظیم مقررات ارتباطات میزان سه درصد درآمد اپراتورهای موبایل 
را که قرار بود به فیبرکشی اختصاص یابد را به پنج درصد افزایش داد. البته 
این مصوبه باید به تایید هیات دولت برسد. ما حمایت را به سمتی برده ایم که 
اپراتورها ترغیب شوند به سمت اتصال کاربر بروند. خوشبختانه مجلس در 
بودجه سال آینده موافقت کرد که کل درآمد وزارت ارتباطات صرف توسعه 
زیرساخت ها شود. این موضوع دست ما را باز خواهد گذاشت تا به اپراتورها 

تسهیلات دهیم.
رییس سازمان تنظیم مقررات و ارتباطات رادیویی از بازنگری تعرفه های 
این حوزه در سال آینده خبر داد و افزود: محدودیت قانونی تغییر تعرفه ها برای 
سال آینده برداشته شده و ما قصد داریم به نحو مناسبی اصلاح تعرفه ها را 
در این بخش انجام دهیم. همچنین در سال ۱۴۰۱ مزایده فرکانس ۳۵۰۰ را 
برای ۵G خواهیم داشت چرا که معتقدیم ۵G  مرتبط با فیبرنوری است و 

باید به این شبکه متصل شود.
عباسی شاهکوه با بیان اینکه مطابق زمان بندی صورت گرفته در سال ۱۴۰۱ 
بالغ بر ۵ میلیون پورت دسترسی فیبرنوری، در سال ۱۴۰۲ بالغ بر ۷ میلیون 
پورت و در سال ۱۴۰۳ بالغ بر ۸ میلیون پورت پرسرعت فیبرنوری در کشور 
ایجاد می شود، افزود: در این پروژه ملی، مهمترین دغدغه ما مخابرات است تا 
اپراتورهای دیگر بتوانند از امکانات ملی این شرکت، بهره برداری کنند. چالش 
بعدی نیز تقسیم کار است تا سرمایه گذاری موازی صورت نگیرد و شاهد رشد 

متوازن در کشور در اجرای این پروژه باشیم.

 تعرفه های   اینترنتی 
برای سال آینده اصلاح می شود

معاون علمی و فناوری رییس جمهور با بیان اینکه در حال حاضر 
ما ۶۰ هزار دانشجو در خارج از کشور داریم و این عدد در مقایسه 
با ۴ میلیون دانشجوی مشغول تحصیل در داخل کشور عدد کمی 
اســت،گفت: از سوی دیگر ۳۰۰ استارت آپ در کشور از سوی 

متخصصان ایرانی خارجی از کشور راه اندازی شده است.
ســورنا ستاری دیروز در مراســم تقدیر از پایگاه های میزبان برتر در برنامه 
همکاری با متخصصان و کارآفرینان ایرانی خارج از کشــور، توسعه را اقدامی 
فرهنگی توصیف کرد و افزود:  اقتصاد دانش بنیان متکی به نیروی انسانی کارآمد 
است و پدیده نیروی انسانی کارآمد نیز یک پدیده جهانی است که همه کشورها 

برای جذب و نگاهداشت نیروی نخبه در کشور خود، برنامه دارند.
وی اقتصاد دانش بنیان را در کشــور یک فرهنگ نو و جدید دانست و اظهار 
کرد: برای توســعه آن، اتفاقات زیادی باید در کشور چه در خصوص بازگشت 
نخبگان ایرانی به کشور و چه جذب نخبگان غیر ایرانی رخ دهد و این همان 
اقدامی است که هم اکنون در حال اجرا است.ستاری با بیان اینکه ایران کشوری 
است که در طول تاریخ بیش از چند هزار نفر تابعیت ایران دارند، اما کشوری 
مهاجرپذیر نیست، ادامه داد: بحث جذب نخبگان غیر ایرانی در حال انجام است 
و در این مسیر خوشبختانه مشکلات موجود برای اقامت ۳تا ۵ سال نخبگان و 
کارآفرینان غیر ایرانی مرتفع شده است، ضمن آنکه یکی از اولویت های جدی 
وزارت کشور در دولت جدید، جذب نخبگان ایرانی مقیم خارج است و در این 
زمینه وزارت کشور با همکاری بنیاد ملی نخبگان در این زمینه اقدام کرده اند.
معاون علمی و فناوری رییس جمهوری با گلایه از کوتاهی سازمان آمار ایران 
در خصوص ارائه آمار مهاجرت، افزود: آمار مهاجرت بخشی از آمار جمعیت یک 
کشور است و متاسفانه در این سال ها آمار مشخصی از سوی این نهاد ارائه نشده 
و این در حالی است که آماری که از مهاجرت نخبگان در برخی از محافل داده 
می شود، رفرنس جهانی ندارد.ستاری با تاکید بر اینکه کسی با پدیده مهاجرت 
مخالف نیست، ولی باید با ابعاد خود انجام شود، بر ضرورت ایجاد زیرساخت های 
لازم برای بازگشــت ایرانیان خارج از کشور تاکید کرد و گفت: این معاونت از 
ســال ۹۴ برنامه بازگشت ایرانیان خارج از کشور را شروع کرده و برای اجرای 
این برنامه در کشور، الگوهای جهانی در زمینه اعزام بورسیه یا بازگشت، مطالعه 
شد.وی ادامه داد: در حال حاضر ما ۶۰ هزار دانشجو در خارج از کشور داریم و 
این عدد در مقایســه با ۴ میلیون دانشجوی مشغول تحصیل در داخل کشور 
عدد کمی اســت، این در حالی است که کشورهای اطراف ۳۰درصد جمعیت 
دانشجویی آنها در خارج از کشور مشغول به تحصیل هستند.ستاری یادآور شد: 

در سال ۵۷ تعداد ۵۲ هزار دانشجوی ایرانی در دانشگاه های آمریکا مشغول به 
تحصیل بودند، در حال حاضر ۱۱هزار نفر از دانشــجویان ما در دانشگاه های 
آمریکا مشغول به تحصیل هستند و رتبه سیزدهم را در خصوص تحصیل افراد 
در دانشگاه های آمریکا داریم و اگر بتوانیم سیستمی برای بازگشت نخبگان 
ایرانی به کشور داشته باشیم، می توانیم از قابلیت های آنها استفاده کنیم.ستاری 
افزود: ما در ۱۰ دانشگاه برتر امریکا که جزو ۲۰ دانشگاه برتر دنیا قرار دارند، حدود 
۲۰۰ تا ۲۲۰ دانشجو داریم؛ یعنی سالی ۴۰ نفر بوده است و تمرکز ما در بنیاد 
ملی نخبگان برای بازگشت افراد از ۲۰۰ دانشگاه برتر دنیا برای این است که این 
افراد یک سرمایه برای کشور هستند.رییس بنیاد ملی نخبگان با ابراز خرسندی از 
این که در این نهاد زیرساخت هایی برای بازگشت محققان ایرانی خارج از کشور 
آماده شود، اظهار کرد: این اقدام در تمام دانشگاه های برتر کشور در حال انجام 
است و در نظر داریم این زیر ساخت ها  برای نخبگان غیر ایرانی نیز فراهم شود.
به گفته وی، حدود  ۱۰۰ دانشجوی خارجی در ایران حضور دارند.معاون علمی 
و فناوری رییس جمهور ادامه داد: با توجه به زیر ساخت هایی که در دانشگاه ها و 
شرکت های دانش بنیان برای بازگشت ایرانیان به کشور ایجاد شده،   ۲۵درصد 
بازگشتی ها در دانشگاه ها مشغول به کار می شوند، یعنی ۴۰۰ نفر عضو هیات 
علمی در دانشگاه ها که عمدتا دانشگاه های برتر هستند، مشغول به فعالیت 
شدند و مابقی در شرکت های دانش بنیان مشغول فعالیت هستند و تا کنون 
۳۰۰ استارت آپ از سوی این افراد راه اندازی شده است.وی با تاکید بر اینکه ما 
باید بر روی سیاست های بازگشت کار کنیم، افزود: ما باید در حوزه های علم و 
فناوری تعاملات داشته باشیم و این امر نیاز به ساختارهایی دارد و با ایجاد این 
زیر ساخت ها امسال ۵۶۰ نفر از این حمایت ها استفاده کرده اند و این عدد نسبت 

به سال گذشته که ۴۶۰ نفر بوده، رشد افزایشی را نشان می دهد.

۴۰۰ نفر عضو هیات علمی در دانشگاه ها دانش آموخته 
۲۰ دانشگاه برتر دنیا هستند

پلیمرهای زیست تخریب پذیر بر پایه  نشاسته  ترموپلاستیک 
و نانوالیاف طبیعی محصول یکی از شرکت های دانش بنیان 
است که استفاده از آنها موجب کاهش آلایندگی محیط زیست 

می شود.
در ســال های اخیر، افزایش روزافزون اســتفاده از مواد پلیمری در صنایع 
مختلف، به ویژه صنایع بسته بندی و پزشکی در کنار مشکلات ناشی از بازیافت 
این مواد، به یک نگرانی جدی برای محیط زیست تبدیل شده است. به همین 
منظور پلیمرهای زیست تخریب پذیر به عنوان نسل جدیدی از پلیمرها مورد 
توجه قرار گرفته اند و در این راستا یکی از شرکت های دانش بنیان اقدام به تولید 
این پلیمرها کرده است.رزین نشاسته به عنوان زمینه  بسیاری از کامپوزیت های 
زیست تخریب پذیر مورد استفاده قرار می گیرد. با این حال جذب رطوبت بالا و 
پایین بودن خواص مکانیکی، مانع از تولید انبوه این خانواده از پلیمرهای زیست 
تخریب پذیر شده است. تاکنون مطالعات گسترده ای برای رفع این دو مشکل 
اساسی صورت گرفته است و در این میان، ترکیب نشاسته  ترموپلاستیک با 

پلیمرهای پایه نفتی و یا کامپوزیت سازی آن به عنوان دو راهکار اساسی برای 
رفع این نقایص مطرح هستند.در این کار تلاش شده تا نانوکامپوزیتی بر پایه  
نشاسته  ترموپلاستیک و نانوالیاف طبیعی سلولز ساخته شود تا علاوه بر رفع 
نقاط ضعف نشاسته  ترموپلاستیک، وابستگی به منابع نفتی را نیز کاهش دهد.
بهبود خواص مکانیکی نشاســته  ترموپلاستیک با اســتفاده از نانوالیاف 
طبیعی سلولز، افزایش پایداری حرارتی، ارتقای زیست تخریب پذیری و رفع 
مشکل جذب رطوبت نشاسته  ترموپلاستیک از مهمترین دستاوردهای این 
پژوهش است.نتایج این طرح در صنایعی چون بسته بندی و صنایع غذایی 
برای ســاخت انواع ظروف یکبار مصرف و در صنایع کشاورزی برای تولید 
انواع مالچ فیلم و گلدان قابل استفاده است.انجام طرح حاضر علاوه بر ساخت 
نانوکامپوزیتی کاملا زیست تخریب پذیر که وابستگی صنایع به منابع محدود 
نفتی را مرتفع خواهد کرد، نگرانی های دوستداران محیط زیست را از بابت 
بازیافت و دفع بخشی از زباله های شهری از بین خواهد برد.به نقل از مرکز 
اطلاع رسانی معاونت علمی وفناوری ریاست جمهوری، قیمت پایین، خواص 
مکانیکی مناســب مثل استحکام بالا و مقاومت سایشی مطلوب و از همه 
مهم تر زیست تخریب پذیری الیاف طبیعی، آن ها را به عنوان جایگزین مناسبی 
برای الیافی مانند شیشه، کربن و یا آرامید مطرح کرده است؛ لذا کامپوزیت های 
پایه نشاسته  حاوی الیاف طبیعی از اهمیت بالایی برخوردار هستند، زیرا به 
دلیل وجود شباهت در ساختار شیمیایی الیاف طبیعی و نشاسته، هنگامی که 
این الیاف در زمینه  نشاسته قرار می گیرد، اتصالی قوی بین این دو جزء برقرار 
می شود.این مسأله سبب بهبودی قابل ملاحظه در خواص مکانیکی کامپوزیت 
خواهد شد و علاوه بر این، سادگی و تشابه فرایند این دسته از کامپوزیت های 
پایه نشاسته با پلیمرهای متداول صنعت بسته بندی، سبب کاهش هزینه ی 

محصول نهایی می شود.

پلیمرهای زیست تخریب  پذیر وارد صنایع غذایی می شوند
بروکــر بین المللی آرون گروپس خدمــات معاملاتی کپی 

تریدینگ را با پلتفرم معتبر ZuluTrade ارائه می دهد.
کارشــناس فنی بروکر آرون گروپس اعلام کرد این بروکر با ارائه امکان 
استفاده از پلتفرم کپی تریدینگ، خدمات معاملاتی خود را گسترش داده است.
وی بــا اعلام این خبر افزود بروکــر آرون گروپس برای ارائه خدمات تازه 
راه اندازی شده کپی تریدینگ، با شرکت صاحب نام ZuluTrade مشارکت 

کرده است.
کارشناس فنی آرون گروپس اشاره کرد که مشتریان این بروکر ازاین پس 
می توانند سیگنال ها و استراتژی های یک معامله گر با عملکرد بالا را کپی کنند 
و در عوض از فعالان باتجربه تر بازار پیروی کنند و معاملات پر سودی را رقم 
بزنند.وی افزود: پلتفرم کپی تریدینگ زولو که به تازگی راه اندازی شده است، 
رتبه بندی عملکرد معامله گران را مشخص می کند تا شناسایی معامله گران 
موفق برای مشتریان آسان شود.همچنین نحوه استفاده از این پلتفرم برای 
معامله گران مبتدی بــه طور کاملا رایگان در آکادمی بروکر آرون گروپس 

ارائه می شود.
پلتفرم ZuluTrade ، در زمان شروع  معامله به مشتریان امکان انتخاب 
بهتری را می دهد. بدین ترتیب که با پیروی از یک معامله گر مستقل و موفق، 
مشتریان می توانند عملکرد معامله گر را در یک دوره زمانی مشاهده کنند و در 
معاملاتشان تصمیمی آگاهانه بگیرند و بی شک با استفاده از این پلتفرم انجام 
معاملات برای مشتریان آسان تر خواهد شد.نکته مهم اینکه با استفاده از این 
پلتفرم مشتریان بروکر آرون گروپس به استراتژی و به تکنیک های معاملاتی 

هزاران معامله گر در بهترین بروکرهای جهان دسترسی خواهند داشت.
امروزه علاقه به استفاده از کپی تریدینگ به طور قابل توجهی افزایش یافته 
  FXCM است. چندین کارگزاری فارکس بزرگ در سراسر جهان همچون

و OANDA  و... پلتفرم مبتکرانه زولو را برای پاسخگویی به تقاضای رو به 
رشد  مشتریان ارائه کرده اند.

کپی تریدینگ یک سیستم مدیریت مالی است که به شما اجازه می دهد که 
اگر خودتان بنا به هر دلیلی نمی توانید معامله کنید، با کمک این سیستم بتوانید 
معاملات یک معامله گر دیگر را در حساب خود کپی کنید و به این ترتیب از 

سود آن نیز بهره ببرید.
 ،PAMM  )در بروکرهای مختلف نام های مختلفی همچون )سبدگردان
)ســرمایه گذاری طبقه بندی( RAMM  و یا )ســرمایه گذاری در کپی 

تریدینگ( Invest  برای این نوع سرمایه گذاری می گذارند.
بروکر آرون گروپس یک مجموعه مالی بین المللی در زمینه خدمات مالی و 
بازارهای فارکس با چندین شعبه فعال در کشورهای مختلف است. فعالیت های 
این کارگزاری متنوع است. آرون گروپس امکان معامله بیش از ۵۰۰ مارکت 
بین المللی و تومانی و همچنین دسترسی به خریدوفروش سهام شرکت های 

معتبر را برای معامله گران فراهم نموده است.

ارائه پلتفرم کپی تریدینگ در بروکر آرون گروپس

لزوم حمایت واقعی از مخابرات به عنوان یک سرمایه ملی

 رقیب 
خودروسازان داخلی

مدیرعامل شرکت مخابرات عنوان کرد:

مدیرعامل شرکت مخابرات ایران با اعلام هشدار 
نسبت به وضعیت کنونی مخابرات به عنوان یک 
شرکت زیرساختی گفت: لازم است رویکرد دولت 
تغییر یابد و از مخابرات به عنوان یک سرمایه ملی 

حمایت همه جانبه شود.
به نقل از اداره کل ارتباطات و امور بین الملل شرکت مخابرات 
ایران، مهندس سلطانی مدیرعامل شرکت مخابرات ایران در 
بازدید از مرکز نورونتا و مرکز عملیات شبکه شرکت مخابرات 
ایران که با حضور حجت الاسلام ابوترابی فرد، امام جمعه موقت 

تهران و نایب رییس پیشــین مجلس شورای اسلامی برگزار 
شد با تشریح نقش بنیادی مخابرات در توسعه اقتصاد دیجیتال 
کشــور گفت: بدین منظور یک نگاه تحول محور، در رویکرد 
بخش حاکمیتی به بنگاه های اقتصادی خصوصی شده به ویژه 

مجموعه مخابرات لازم است.
مهندس ســلطانی در این مراســم با بیــان اینکه اکنون 
ســازمان های مختلفی مانند جمعیت هلال احمر، بانک ها ، 
بیمه ها و شرکت های مهم از خدمات مختلف مخابرات مانند 
نورونتا اسفاده می کنند گفت: با این حال پس از خصوصی شدن 

اجازه افزایش تعرفه به مخابرات داده نشد که ضربه بزرگی به 
کل اقتصاد دیجیتال کشور وارد کرده است.

مدیرعامل شــرکت مخابرات ایران با تشریح نقش بنیادی 
مخابرات در توسعه اقتصاد دیجیتال کشور گفت: اگر مخابرات 
به جایگاه اصلی خود بازگردد، اقتصاد د انش بنیان و دیجیتال 
محور در تمام نقاط کشور دگرگون شده و حتی در رشد اقتصادی 

کشور نیز موثر است.
حجت الاســلام ابوترابی فرد نیز با بیــان اینکه مخابرات 
زیرساخت کلیدی توسعه صنعت و ارتباطات کشور است، اظهار 

داشت: شرایط اقتصادی در دو دهه گذشته موجب شده تا دولت 
بیشتر به فکر مدیریت هزینه ها بوده و از شرکت مهمی مانند 
مخابرات غافل شود. ولی اکنون لازم است به علت نیاز حیاتی 

توسعه کشور ، مخابرات مورد توجه مجلس و دولت قرار گیرد.
وی در بازدید از مرکز نورونتا و مرکز عملیات شبکه شرکت 
مخابرات ایران که روز یکشنبه ۲۲ اسفندماه برگزار شد، ضمن 
تاکید بر لزوم حمایت فوری از شــرکت مخابرات ایران گفت: 
زیرساخت توسعه ارتباطی کشور به مخابرات وابسته است و این 

شرکت نیاز به حمایت های دولتی و تعرفه ای دارد.

حجت الاسلام ابوترابی فرد، امام جمعه موقت تهران و نایب 
رییس پیشین مجلس شورای اســلامی در این بازدید اظهار 
داشــت: توسعه کشور وابسته به علم و فناوری است و در این 
حوزه، شرایط اقتصادی کشور نیز مزید برعلت شده تا مخابرات 

با مشکلاتی مواجه شود.
وی افزود: در شرایط حاضر از دولت انقلابی سیزدهم انتظار 
می رود تا با توجه ویژه به این بخش و ریل گذاری جدید، مسیر 
مخابرات و ارتباطات کشور را به توسعه و پیشرفت با حمایت های 

لازم بازگرداند.

ادامه از صفحه یک
برای شکست انحصار باید رقابت شکل گیرد. اینکه توانایی 
رقابت پذیری کارخانه های اتومبیل سازی داخل کشور چقدر 
است به صورت دقیق مشخص نیست اما سوال اصلی این است 
که اگر خودروهای خارجی با قیمت معقول وارد بازار شوند چیزی 

از این خودروسازی ها با این کیفیت و خدمات باقی خواهد ماند؟ اگر برای 
رفع انحصار تلاش می کنیم با این روش مدیریت و کیفیت کارخانه ها 
چیزی از آنها باقی نمی ماند مگر با یک تغییر و تصمیم استراتژیک بزرگ.

یادمان نرود در ۵۰ ســال اخیر نیمی از ســال ها واردات خودرو کاملا 
ممنوع بوده اســت و نیمی دیگر با عوارض واردات بســیار بالا ) بعضی 

سال ها حدود ۱۲۰ درصد( در جهت حمایت از صنایع داخلی، و این بازار 
نتیجه این تصمیمات است. واردات تنها در صورتی می تواند مفید باشد  
که هم به افزایش کیفی خودرو داخلی بیانجامد  و طی سیاستی کاملا 
هدفمند و با ســنجش تمام زوایای آن از مباحث فنی گرفته تا قیمتی و 
تمامی  جوانب شامل مسائل اجتماعی و اقصادی حال حاضر کشور صورت 

پذیرد .  یقینا در صورت ادامه مسیر اشتباه  گذشته در واردات خودروهای 
لوکس و گرانقیمت  این امرنه تنها مفید نبوده بلکه کاملا  به ضررمنافع 
و مصالح کلی کشور و آحاد مردم خواهد بود. با آزادسازی واردات خودرو 
نمی توان رقیب خودروسازان داخلی شد، بلکه تنها می توان انتخاب را به 

مردم واگذار کرد...
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